
ویلموتس: تحریم  آمریکا علیه ایران 
یکی از دلایل جدایی ام بود

سرمربی سابق تیم ملی کشورمان در گفت و گویی 
جالب به دوران حضورش در ایران اش��اره کرد. مارک 
ویلموتس، سرمربی بلژیکی سابق تیم ملی کشورمان 
در گفت وگو با سایت »rtvslo.si« از دوران حضورش 
در تیم ملی ایران، مش��کلاتش با فدراس��یون فوتبال 
کشورمان و کارلوس کی روش سخن گفت. ویلموتس 
اظهار داشت: بابت قطع همکاری با فدراسیون فوتبال 
ایران متاس��فم. ایران بازیکنانی با ق��درت فیزیکی و 
توانای��ی تکنیکی بالا دارد. کمپ تیم ملی ایران کاملا 
مجهز و استثنایی است. در ابتدا دیدگاه مثبتی نسبت 
به این همکاری نداشتم اما وقتی متوجه شدم کارلوس 
کی روش توانس��ته 8 س��ال در تیم ملی ایران بماند، 
ب��ا خودم گفت��م من هم می توانم بمان��م، روی پروژه 
بلندمدتی کار کنم و سیس��تم مورد نظر خودم را جا 
بین��دازم. پیش از من، تاکتیک تیم ملی ایران دفاعی 
بود و س��عی کردم ش��یوه بازی تیم را تهاجمی کنم. 
ویلموت��س در پایان از اتفاق��ات غیرفوتبالی به عنوان 
عامل شروع روند سقوط خود و تیم ملی ایران نام برد 
و افزود: در ادامه، اتفاقات سیاسی ناخوشایند، افزایش 
تحریم ها و بلوکه شدن پول های ایران توسط آمریکا، 
جوی منفی در سراس��ر ایران و تیم ملی این کش��ور 
ب��ه وجود آورد. باید بگویم این موضوع یکی از دلایل 
جدایی ام بود. دیگر امکان همکاری وجود نداشت و ما 

از هم جدا شدیم.

تهدید به لغو گرندپری های بحرین
و ویتنام به خاطر کرونا

س��ازمان فرم��ول یک پس از تصمی��م دولت های 
بحری��ن و ویتن��ام برای قرنطینه ک��ردن اتباع ایتالیا 
ای��ن کش��ورها را به لغو گرندپری ه��ا تهدید کرد. به 
نقل از Pitpass، روس براون، مدیر ورزش��ی فرمول 
یک پیش��نهاد لغو گرندپری ه��ای بحرین و ویتنام را 
به خاطر تصمیم دولت های این کشورها در قرنطینه 
کردن اتباع ایتالیا پس از شیوع ویروس کرونا را ارائه 
کرد. تیم مطرح فراری ایتالیا در این شرایط نمی تواند 
در گرندپری های بحرین و ویتنام شرکت کند. براون 
در این باره می گوید: اگر تیم های فراری و آلفا رومئو 
نتوانن��د در گرندپری ه��ای بحرین و ویتنام ش��رکت 
کنند، این رقابت ها باید به طور کامل لغو ش��ود. اگر 
این تیم ها اجازه ورود نداش��ته باش��ند دیگر رقابتی 
نخواهیم داش��ت. این یک تصمیم ناعادلانه اس��ت و 
فرص��ت رقابت میان تیم ها از بین می رود. در بحرین 
و ویتنام سازماندهی گرندپری های فرمول یک پیش 
می رود. از سویی می خواهند برای دفاع از شهروندان 
خود اقداماتی انجام دهند. به دنبال راه حلی هستیم که 
تمام طرف ها را راضی کند. مسأله بسیار جدی است و 
باید پاسخگو باشیم. اکنون از تیم ها می خواهیم حداقل 
نفرات خود را برای شرکت در رقابت ها معرفی کنند.

حل معمای کاهش مشارکت
ادامه از صفحه اول

در این برآورد، سخت ترین هسته نظام، حتما شهدای 
عزیز کشورمان هستند؛ از شهید برونسی گرفته تا شهید 
حججی؛ از شهید دکتر چمران گرفته تا شهید سپهبد 
سلیمانی. طبعا با فاصله ای دورتر از مرکز دایره و جایگاه 
کانونی ش��هدا، مجلس و پدیده انتخاب��ات هم در زمره 
هسته های سخت نظام قرار می گیرند. حساسیت زدایی 
از جای��گاه مجلس و بدل کردن آن به بخش��ی ثابت از 
سوژه های طنز س��ال های اخیر توسط نمایندگان دوره 
فعلی اما بخشی از جامعه را در زمینه بیهودگی این نهاد 

در سرنوشت کشور کاملا اقناع کرده است. 
3- همدس��تی تام و تمام مجلس با دولت، علنی شدن 
فسادهای عجیب و غریب نمایندگان و راه یافتن آدم های 
کوچک به جایگاه بزرگ مجلس، در فرآیند قهر بخشی از 
جامعه با صندوق آرا نقش اساسی ایفا کرده است. رفع این 
موانع توسط مجلس جدید طبعا این موازنه را معکوس 
خواهد کرد و در مقابل، تداوم و تکثیر آنها، بخش بیشتری 

از جامعه را از انتخابات فراری خواهد داد.
چنانکه مشخص اس��ت، نویسنده در پی انکار وجود 
مشکلات در سطح کشور نیست، طرح مشکل و تلاش 
برای حل آن اما حتما با روضه خوانی مدام و کوبیدن هر 
روزه بر طبل انهدام و فروپاشی ملتی به عظمت ملت ایران 

تفاوت فاحش دارد.
بخ��ش مهمی از روضه خوان های مذکور البته طی 7 
س��ال گذشته با حمایت از رویکردهای مخرب و آشکارا 
غلط دولت آقای روحانی در سیاست، اقتصاد و فرهنگ، 
سعی در رساندن جامعه ایرانی به نقطه فروپاشی داشته اند. 
نقطه اتصال و اس��تحکام اصلی جامعه ایرانی اما خوب 
یا بد، آدم هایی از جنس قاس��م س��لیمانی و محمدعلی 
رجایی هستند نه روضه خوان هایی از جنس این جماعت 

اندیشمند و دولت باسوادشان!

اخبار

ورزشی

نگاه

بدترین اتفاق ممکن برای کاروان اعزامی ایران به المپیک 2020، 
شنیدن خبر مصدومیت حمیده عباسعلی بود؛ ورزشکار طلایی 
کاراته ایران که از الان یکی از ش��انس های مسلم طلای المپیک 
برای ایران به شمار می رود. او با مصدومیت شدید روبه رو شده اما 
امید آن می رود با عقب افتادن المپیک حضورش در این مسابقات 
حتمی شود. پزشک  جراح حمیده عباسعلی در بیمارستان هانوفر 
آلمان با تایید پارگی رباط زانوی کاپیتان تیم ملی کاراته بانوان، 
گفت: وی 2 روز دیگر مورد عمل جراحی قرار می گیرد. دکتر بابک 
زرگر امینی، متخصص ارتوپد و فوق تخصص جراحی زانو و طب 
ورزشی درباره آخرین وضعیت مصدومیت زانوی حمیده عباسعلی، 
کاپیتان تیم ملی کاراته بانوان ایران گفت: پس از تجربه موفقی که 
درباره سهراب مرادی، قهرمان وزنه برداری ایران داشتیم، او توانست 
بخوبی به میادین بازگردد و روز جمعه نیز به قهرمانی رقابت های 

غرب آسیا رسید. وی افزود: خانم حمیده عباسعلی روز جمعه دچار 
آسیب دیدگی سختی شد و پس از هماهنگی های لازم، به هانوفر 
آلمان منتقل شد تا او را معاینه و تصمیم نهایی برای معالجه وی 
را اتخاذ کنیم. پس از گرفتن MRI متوجه شدیم ACL او به طور 
کامل پاره شده اما خوشبختانه مشکل پارگی غضروف، مینیسک 
یا MCL ندارد. زرگرامینی خاطرنشان کرد: با توجه به زمان کم 
تا آغاز رقابت های المپیک تصمیم گرفته شد وی در هانوفر بماند 
و 2 روز دیگر عمل جراحی روی زانوی وی را انجام می دهیم. پس 
از آن نیز مراحل درمانی را در هانوفر تا زمانی که بتواند سوار هواپیما 
ش��ود دنبال می کند و پس از آن عازم  تهران خواهد شد تا ادامه 
درمان را در آنجا انجام دهد. وی در پایان گفت: من همه تلاشم را 
به کار می گیرم و ان شاءالله با به کارگیری روش های جدید، حمیده 
عباسعلی می تواند به المپیک برسد و برای کشور افتخارآفرینی کند.

مسؤولان اتحادیه جهانی کشتی عصر سه شنبه در تماس 
با فدراسیون کشتی، درباره شرایط کشتی ایران برای حضور 
در رقابت های گزینشی المپیک رایزنی کردند. با توجه به 
جایگاه ویژه ایران در کشتی دنیا و علاقه مندان بسیار این 
رشته در کش��ورمان، مس��ؤولان اتحادیه جهانی پیش از 
اتخاذ تصمیم درباره رقابت های گزینشی المپیک در قاره 
آسیا، درباره شرایط کشتی ایران برای حضور در رقابت های 
گزینش��ی المپیک با فدراسیون کشتی رایزنی کردند. در 
این تماس فدراسیون کشتی ضمن تشریح شرایط ویژه به 
وجود آمده در کش��ورمان به دلیل شیوع بیماری کرونا و 
مش��کلاتی که در پی آن به وجود آمده اس��ت، از احتمال 
اینک��ه در تاریخ معین ش��ده )8 ت��ا ۱0 فروردین ماه ۹8( 
به دلیل مس��ائل ترانس��فری و پروازی  موانعی پیش روی 

تیم های ملی کشتی ایران باشد، ابراز نگرانی کرد. همچنین 
فدراسیون کشتی در این تماس ضمن اشاره به اینکه کشتی 
از جایگاه ویژه ای در ورزش ایران برخوردار است و کسب 6 
سهمیه باقیمانده به دلیل شانس بالای مدال آوری این رشته 
در المپی��ک اهمیت ویژه ای برای کش��ورمان دارد، بر این 
موضوع که مسؤولان اتحادیه جهانی طوری تصمیم گیری 
کنند تا نمایندگان ایران نیز بتوانند در رقابت های گزینشی 
حضور پیدا کنند، تأکید ویژه داش��ت. مس��ؤولان اتحادیه 
جهانی کش��تی نیز اعلام کردند در جلسه کمیته اجرایی 
این اتحادیه که درباره رقابت های گزینشی المپیک 2020 
توکیو در قاره آسیا برگزار خواهد شد، مشکلات پیش روی 
کشتی ایران را مطرح کرده و پس از آن تصمیم های لازم 

را اتخاذ خواهند کرد.

تأیید پارگی رباط حمیده عباسعلی

کاپیتاندرآلمانجراحیمیشود
تماس اتحادیه جهانی با فدراسیون کشتی درباره شرایط ویژه ایران

فیلانگرانکشتیایران

منابع استرالیایی: انتخابی جام جهانی در آسیا قطعا به تعویق می افتد
بزودی خبر تعویق تمام دیدارهای انتخابی جام جهانی فوتبال در قاره آسیا اعلام می شود. به نقل از بریزبین تایمز، کنفدراسیون فوتبال آسیا 
و فیفا به توافق رسیدند بازی های پیش روی انتخابی جام جهانی فوتبال در قاره آسیا را به تاخیر بیندازند. بر این اساس بازی های این دور 
شامل 2 بازی اول برگشت انتخابی جام جهانی اواخر سال 2020 برگزار می شود و این موضوع برای استرالیا خیلی بد است.

ادامه از صفحه اول
اردوغان گذش��ته و حال را در سوریه 
کاملا باخته و آینده نیز برای وی تاریک است! امروز از حزب 
جمهوریخواه خلق)CHP( گرفته تا بسیاری از ملی گرایان، 
کرده��ا و حتی برخی اعضای تاثیرگ��ذار در حزب عدالت و 
توس��عه)AKP( قویا سیاس��ت های رئیس جمهور ترکیه در 
سوریه و منطقه را به چالش کشیده و از وی خواسته اند هر چه 
سریع تر به این بازی خونین پایان دهد. با این حال اردوغان، 
چاووش اوغل��و و همراهان آنها اصرار دارند حلقه شکس��ت و 
ناکامی خود در سوریه را تکمیل کنند! امروز ارتش سوریه با 

تروریست هایی می جنگد که ترکیه در توافقنامه سوچی تعهد 
داده بود فعالیت شان را متوقف کند! بنابراین، حضور ترکیه در 
سوریه، نه تنها توجیه راهبردی، بلکه توجیه حقوقی نیز ندارد 
و مصداق عینی اشغالگری آنکارا در کشور همسایه اش است. 
موضوع دیگری که باید در این باره مدنظر قرار داد، به نوع 
رفتار ناتو با آنکارا بازمی گردد! اردوغان در توهمات خود انتظار 
داش��ت هرگونه چالش و منازعه ای میان روسیه و ترکیه در 
خاک سوریه، منجر به حمایت نظامی همه جانبه ناتو از آنکارا 
)وفق بند 5 دفاع جمعی ناتو( خواهد شد! با این حال اردوغان 
به جز حمایت ظاهری از سوی ترامپ، رئیس جمهور آمریکا 

و ینس اس��تولتنبرگ، دبیرکل ناتو چیزی از اعضای پیمان 
آتلانتیک ش��مالی دریافت نکرده است! رئیس جمهور ترکیه 
بخوبی دریافته اس��ت اعضای ناتو، هرگز حاضر نخواهند شد 
در دفاع از ترکیه، بند 5 دفاع جمعی را مورد استناد قرار داده 
و وارد جنگ با روس��یه یا هر بازیگر دیگری در سوریه شوند. 
حتی برخی کشورها مانند یونان بارها در جلسات داخلی ناتو، 
ایده اخراج ترکیه از پیمان آتلانتیک شمالی را مطرح کرده اند. 
این کشورها معتقدند سیاست ها و تصمیمات یکجانبه اردوغان 
برای دیگر اعضای ناتو هزینه ساز خواهد بود و منجر به تضعیف 

این پیمان جمعی خواهد شد! 

امروز اردوغان مصداق عینی سیاستمداری رانده شده است! 
او با جمعیت انبوهی از تروریست های تکفیری روبه رو است. 
طی سال های اخیر، آنکارا تامین کننده مالی و تسلیحاتی آنها 
بوده است اما اکنون هیچ تضمینی وجود ندارد که این افراد 
متوحش در آینده نزدیک به بلای جان اردوغان و دس��تگاه 
امنیتی ترکیه تبدیل نشوند! اردوغان امروز بازی را نه تنها در 
سوریه، بلکه در منطقه نیز باخته است. او باید به قول عبدالله 
گل، از این پس نظاره گر توفانی باش��د که محصول  س��ال ها 
تجاوز، اش��غالگری و حمایت از گروه های تکفیری از س��وی 

سلطان رجب)!( بوده است. 

توفانیکهاردوغاندرومیکند
نکته

سرانجام روز گذشته تصمیم نهایی درباره فوتبال ایران گرفته شد 
و سازمان لیگ اعلام کرد همه مسابقات تا یک ماه تعطیل است. 
این سازمان روز گذشته اعلام کرد تمام مسابقات فوتبال باشگاهی 
در لیگ برتر، دسته اول، دوم و سوم تا پایان اسفند ۱۳۹8 تعطیل 
خواهد بود. با اعلام روابط عمومی سازمان لیگ فوتبال ایران، پیرو 
دستور ستاد ملی مبارزه با کرونا، مسابقات لیگ های فوتبال کشور 
در رده های برتر، دسته اول، دوم و سوم تا پایان اسفند ماه سال جاری 
به تعویق افتاد. مقرر شد این مسابقات از تاریخ ۱۴ فروردین ۱۳۹۹ 
از سر گرفته شود. برنامه جدید مسابقات فوتبال باشگاهی از سوی 

سازمان لیگ فوتبال ایران متعاقبا اعلام خواهد شد
بازیکنان خارجی؛ دردسر استقلالی ها ■

با تعطیلی مسابقات لیگ برتر به احتمال فراوان بازیکنان خارجی 
استقلال ایران را ترک خواهند کرد، مگر اینکه باشگاه به آنها اجازه 
س��فر ندهد. با تعطیلی مسابقات لیگ برتر طبیعتا تمرینات تیم 
فوتبال استقلال چند روزی تعطیل خواهد بود و همین تعطیلی 
باعث خواهد شد تا بازیکنان خارجی این تیم مثل دیاباته، میلیچ و 
بورودوف درخواست مرخصی کنند. وجود عدم برگزاری مسابقات 
احتمالا استقلالی ها تمرینات شان را تنها 5-۴ روز یا در نهایت یک 
هفته تعطیل خواهند کرد و با توجه به اینکه اعلام شده مسابقات 
لیگ برتر از روز ۱۴ فروردین از س��رگرفته می ش��ود، ش��اگردان 
مجیدی باید تمرینات بدن سازی و هوازی را برای ادامه مسابقات 
آغاز کنند. از طرفی استقلالی ها همین چند وقت پیش به دیاباته 
در اوج مصدومیت مرخصی دادند ولی روند درمان این بازیکن به 

تاخیر افتاد و ش��اید اس��تقلالی ها این بار به این بازیکن مرخصی 
ندهند. میلیچ و بورودوف 2 بازیکن خارجی دیگر استقلال هستند 
که شاید برای دیدار با خانواده به کشورهای خود سفر کنند. به این 
ترتیب استقلالی ها از همین حالا با دردسر بازگشت این بازیکنان 
مواجه خواهند شد و قابل پیش بینی است هر روز شایعاتی درباره 
عدم بازگشت این بازیکنان به دلیل کرونا، عدم دریافت مطالبات 
و... شنیده شود. باید دید فتح الله زاده و کادر فنی تیم استقلال در 

این زمینه چه تصمیمی اتخاذ می کنند.
رمضانی: مگر می شود یک ماه تمرین نکنیم؟ ■

سرپرست تیم فوتبال استقلال با اشاره به تعطیلی مسابقات 
ت��ا ۱۴ فروردین ۹۹ گفت: طبیعت��ا در این زمینه باید تعیین 

تکلیف کلی ش��ود و تعطیلی مقطع��ی و یک یا چند هفته ای 
جواب نمی دهد. سعید رمضانی درباره تعطیلی مسابقات لیگ 
برتر اظهار داشت: یکی از مباحثی که درباره تعطیلی مسابقات 
مطرح شده، این است که تیم ها نمی توانند تمرینات شان را تعطیل 
کنند. درست است که سازمان لیگ می گوید مسابقات یک ماه 
تعطیل شده ولی آیا تیم ها می توانند یک ماه تمرین نکنند؟ وقتی 
وقفه ای در مسابقات می افتد، همه تیم ها از جمله استقلال باید 
آماده سازی کنند و دوباره از نو کار بدنسازی انجام دهند و با این 
شرایط باز هم بلاتکلیف هستیم که چه زمانی باید تمرینات را 
شروع کنیم، چون دقیقا نمی دانیم مسابقات کی  شروع می شود. 
وی افزود: مگر مشکل بیماری با یک هفته و 2 هفته حل می شود؟ 

وی با اشاره به جلسه ای که قرار است روز شنبه در »ای اف سی« 
برگزار ش��ود، گفت: طبیعتاً این نشست می تواند تعیین کننده 
مسابقات باشگاهی در کشورهای مختلف آسیایی باشد و ما هم 
باید منتظر آن روز باشیم. با این برنامه ای که امروز اتفاق افتاده، 
شاید کادر فنی استقلال تمرینات را 5-۴ روز تعطیل کند و بعد 
از آن درباره زمان تمرینات تصمیم گیری شود. وی درباره اینکه 
آیا مشکل زمین تمرین استقلال حل شد؟ گفت: فعلا تصمیم 
داریم تمرینات را در مجموعه ورزشی انقلاب برگزار کنیم. اگر 
توافقات انجام ش��ود، تمرینات در آنجا ادامه خواهد داشت، در 
غیر این صورت مدیریت باشگاه تصمیم دیگری می گیرد تا در 
یک برنامه کوتاه مدت به یک زمین تمرین دیگر منتقل شویم و 
در بلندمدت در کمپ مرحوم حجازی یا ورزشگاه امام رضا)ع( 
تمرین کنیم. رمضانی تصریح کرد: فکر می کنم فعلا در مجموعه 
انقلاب باشیم و با توجه به اینکه فتحی مدیریت آن مجموعه را 
برعهده دارد، می توانیم در آنجا تمرین کنیم. البته اگر پیمانکار 
مشکلاتش را حل کند، می توانیم کار را ادامه دهیم، در غیر این 
صورت تصمیم دیگری اتخاذ خواهیم کرد. سرپرست تیم فوتبال 
استقلال در پاسخ به این سؤال که تکلیف بازیکنان خارجی این 
تیم چه می شود، گفت: همان طور که گفتم فعلا تصمیم جدیدی 
گرفته نشده و شاید 5-۴ روز تمرینات تعطیل باشد اما نه وضعیت 
بلیت ها مشخص است نه رفت و آمد بازیکنان. در این زمینه طی 
روزهای آینده کادر فنی و مدیریت باش��گاه جلسه ای را برگزار 

می کند تا تصمیم گیری شود. 

سازمان لیگ تا 14 فروردین سال بعد همه مسابقات فوتبال را تعطیل کرد
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AFC:سلامتیبازیکنانرابهخطرنمیاندازیم
عضو کمیته مسابقات کنفدراسیون فوتبال آسیا مطالبی را درباره نشست های روزهای آینده با نمایندگان غربی این قاره و 
فیفا بیان کرد. به نقل از روزنامه العرب قطر، احمد العباسی درباره نشست های کنفدراسیون فوتبال آسیا با نمایندگان غرب این 
قاره برای تعویق رقابت های لیگ قهرمانان و انتخابی جام جهانی 2022 به خاطر شیوع جهانی ویروس کرونا گفت: در قطر با این 
موضوع به صورت جدی و اساسی برخورد خواهیم کرد. با همکاری ارگان های مربوط در سایر کشورها و نهاهای فوتبالی در فیفا 
یا کنفدراسیون فوتبال آسیا با هدف حفظ سلامتی بازیکنان، هواداران و هر کسی که با فوتبال در ارتباط است، گام برمی داریم. 
بازیکنان و افراد مرتبط با بازی فوتبال در خط قرمز هستند و سلامتی آنها را به خطر نمی اندازیم. عضو کمیته مسابقات کنفدراسیون 
فوتبال آسیا افزود: می خواهیم همه سلامت باشند و باید برای از بین بردن این خطر مذاکره کنیم؛ منظورم ویروس کروناست و 

تمام این مسائل در نشست های روزهای آینده دوحه و همچنین نشست کنفدراسیون فوتبال آسیا و فیفا روشن خواهد شد.


